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INTERPELACJA 

Luboń dn. 12.03.2020 r. 

Szanowna Pani 
Małgorzata Machalska 
Burmistrz Miasta Luboń 

w sprawie działań podejmowanych przez Straż Miejską na rzecz poprawy jakości powietrza 
atmosferycznego w sezonie grzewczym 2019/2020 

Statystyki dotyczące substancji szkodliwych w powietrzu w Luboniu są w dalszym ciągu bardzo złe . 

Budzi to niezadowolenie i sprzeciw Mieszkańców, którym nie jest obojętne to, jakim powietrzem 
oddychają. 

Sezon grzewczy 2019/2020 zbliża się ku końcowi. Niestety z punktu widzenia Mieszkańca, nie przyniósł 
on poprawy jakości powietrza, co było wskazywane zarówno przez Urząd Miasta, jak i Straż Miejską w 
celach do realizacji. W dalszym ciągu w paleniskach znajdować się muszą substancje szkodliwe, gdyż 
idąc ulicami naszego miasta, w szczególności w porach wieczornych, nie sposób nie czuć i nie widzieć 
(!) duszącego dymu. Rozumiem, że stan pieca oraz jakość opału mają wpływ na zwiększoną imisję 
substancji szkodliwych i widoczny dym, niemniej jednak nie dotyczy to wszystkich przypadków na 
terenie naszego miasta. 

Chciałabym się dowiedzieć, jakie działania podejmowała/podejmuje Straż Miejska w bieżącym sezonie 
grzewczym? Proszę o informację : 

1. Ile wpłynęło zgłoszeń od Mieszkańców, na temat kontroli palenisk? 
2. Ile posesji skontrolowano na wniosek Mieszkańców? 
3. Ile posesji skontrolowano podczas patroli z inicjatywy Strażników? 
4. Ile próbek z palenisk zawieziono do badań? 
5. Ile dano pouczeń? 
6. Ile wystawiono mandatów i na jaką kwotę? 
7. Jakie wnioski można wyciągnąć po działaniach podejmowanych w obecnym sezonie 

grzewczym? (słabe/mocne strony) 

Ponadto chciałabym zapytać, czy była rozważana możliwość wypożyczenia do przetestowania (np. od 
gminy Swarzędz) drona do monitorowania z powietrza dymu z kominów? Jakie są pomysły na 
skuteczną poprawę stanu powietrzą w Luboniu w kolejnym sezonie g wczym? 


